

# Announcement: "My Chinese Story" Essay Competition "我的中国故事" 征文活动通知

#### 一、组织机构

- 1. 指导单位: 国家外国专家局国外人才信息研究中心
- 2. 主办单位: 《国际人才交流》杂志、中北明德测评技术研究院

#### 二、参赛范围

在华外籍人士

### 三、参赛要求

- 1.参赛作品须为英文原创,内容不违反中国相关法律法规。
- 2. 作品主题:庆祝新中国成立70周年、跨文化交流和我的中国故事,可以任选主题。
- 3. 字数: 1500—3000字。欢迎使用清晰度较高的相关图片1—3 张,并对图片作简要文字说明。
- 4. 所有参赛作品,均需备注作者姓名(全称)、性别、年龄、国籍、目前所在学校(单位)、详细地址、邮编,以及本人或所在学校(单位)联系人的具体联系电话(手机),否则视为无效。
  - 5. 欢迎同时提交英文作品的中文翻译版。
- 6. 作品发表或出版: 优秀作品将有机会在《国际人才交流》杂志、《中国日报》、《人民日报·海外版》等发表,并有机会结集出版。
- 7. 《国际人才交流》杂志对参赛作品拥有报纸、杂志、图书、网络的编辑、出版、发布权。

### 四、参赛形式

- 1. 提交作品:请将作品发送至邮箱article@icctest.net,作品提交截稿至2019年8月31日。
  - 2. 发布评选结果: 2019年9月公示获奖名单。

### 五、大赛奖励

颁奖典礼拟于2019年9月举行。

- 1. 一等奖3名。颁发荣誉证书,奖励人民币1000元或等值奖品。
- 2. 二等奖10名。颁发荣誉证书,奖励人民币500元或等值奖品。
- 3. 三等奖20名。颁发荣誉证书,奖励人民币200元或等值奖品。
- 4. 优秀奖30名。颁发荣誉证书。

#### 六、组委会联系方式

电话: 010-68948680 (工作日9:00-17:00)

邮箱: article@icctest.net 网址: www.icctest.net

## A. Organizing Entities:

- 1. Supervising Organization: Information Research Center of International Talent, SAFEA (State Administration of Foreign Expert Affairs)
- Host Organization: International Talent magazine, Apocalypse Academic Assessment Research Institute

# B. Scope of Participants:

All Foreigners in China

# C. Entry Requirements:

- Entries shall be original English works, and shall not violate relevant Chinese laws and regulations.
- 2. Theme of works: "Intercultural Communication" or "My Chinese Story".
- $3.\,Recommended$  length: 1,500-3,00 words. Welcome submission of 1-3 pictures of high resolution and a brief description of each.
- 4. All entries must include the author's name (full name), gender, age, nationality, current company, detailed address, zip code, and the contact number (cell phone) of the author or a Chinese colleague of the author. Otherwise, the entry is deemed invalid.
  - 5. Welcome to submit a Chinese translation of English works.
- 6. Publication plan: Excellent works will be given an opportunity to be published in International Talent, China Daily, People's Daily Overseas Edition, etc., and also potentially be published as a collection.
- 7. International Talent reserves the right to edit and publish the entries in related newspapers, magazines, books and on the website.

#### D. Entry Form:

- Submission: Please email entries to "article@icctest.net" before
  Append 31, 2010.
- Result notification: The list of award winners will be published at the end of September 2019.

#### E. Awards:

The award ceremony is scheduled for May 2019.

- First-prize winners (top 3), each awarded a certificate of honor and RMB1,000 (or equivalent);
- 2. Second-prize winners (10), each awarded a certificate of honor and RMB500 (or equivalent);
- 3. Third-prize winners (20), each awarded a certificate of honor and RMB200 (or equivalent);
  - 4. Excellence-prize winners (30), each awarded a certificate of honor.

# F. Organizing Committee Contact:

- 1. Telephone: 010-68948680 (available from 9am to 17pm)
- 2. E-mail: article@icctest.net
- 3. Website: www.icctest.net